
Protokół Nr 11/2024 
z II sesji Rady Miasta Zgierza 

z dnia 23 maja 2024 r. 

Pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza Łukasza 
Wróblewskiego. 

Sesja odbyła się w sali 114 Urzędu Miasta Zgierza. Obrady rozpoczęto 
23 maja 2024 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:46 tego samego 
dnia. 

Zestawienie obecności radnych: 
• Ustawowa liczba radnych - 23, 
• Stan faktyczny radnych - 23, 
• Radni obecni - 23 (Antczak Zbigniew, Boś Anna, Czekalski Paweł, 

Dziedzic Tomasz, Filipowicz Jakub, Frątczak Łukasz, Gaca Elżbieta, 
Grzelak-Makowczyńska Agata, Hiliński Marek, Jaborski Michał, 
Jagielski Przemysław, Łęcka-Andrzejewska Alina, Karasiński 
Krzysztof, Krysztofiak Paulina, Krzewina Elżbieta, Kwiatkowski 
Jakub, Linkowski Artur, Matuszewski Piotr, Mięsok Andrzej, Piłacik 
Andrzej, Szulc Sebastian, Wojtera Nadja, Wróblewski Łukasz), 

• Radni nieobecni - 0. 

Zestawienie obecności Przewodniczących Zarządów Osiedli: 
• Obecni - 9 (Zbigniew Antczak, Violetta Drewnowska, Paweł 

Dziemdziela, Elżbieta Frankowska, Dorota Jatczak, Katarzyna 
Józefowicz, Adam Kowalski, Adrian Lewandowski, Wiesława 
Partycka), 

• Nieobecni - 1 (Grażyna Kurasik). 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Złożenie ślubowania przez radnych Rady Miasta Zgierza. 
3. Uwagi do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z I sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wnioski jednostek pomocniczych. 
7. Zapytania i wolne wnioski. 
8. Zapytania mieszkańców. 
9. Oświadczenia radnych. 
10. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania. 
11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Zarejestrowano w dniu 
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Druk nr 
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a) upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Miasta Zgierza (Druk 
nr 160-2024), 

b) ustalenia liczby członków i składów osobowych stałych komisji 
Rady Miasta Zgierza (Druk nr 177-2024), 

c) wyboru przewodniczących komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 
178-2024), 

d) zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 184 - 2024), 
e) nadania nazwy drodze wewnętrznej (Druk nr 161-2024), 
f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Bazylijskiej w Zgierzu 

oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 162-2024), 
g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Boruty w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 163-2024), 
h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Andrzeja Frycza -

Modrzewskiego w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 
164-2024), 

i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kolejowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 165-2024), 

j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Krokusowej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 166-2024), 

k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Cypriana Kamila Norwida 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 167-2024), 

I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Obywatelskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 168-2024), 

m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Ogrodniczej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 169-2024), 

n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Marii Pawlikowskiej -
Jasnorzewskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 
170-2024), 

o) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Pierwiosnków w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 171-2024), 

P) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Mikołaja Reja w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 172-2024), 

q) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Rolniczej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 173-2024), 

r) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Sasanek w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 174-2024), 

s) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Stanisława Staszica 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 175-2024), 

t) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Szarotki w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 176-2024), 

u) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do złożenia 
przez Miejskie Przedszkole Nr 9 "Słoneczny Dom" w Zgierzu, 
wniosku na dofinansowanie projektu z zakresu edukacji 
ekologicznej "Nasze ekologiczne pracownie" pn. "Zielony ogród 
przedszkolaka", współfinansowanego ze środków Wojewódzkiego 
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Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi (Druk 
nr 179-2024), 

v) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do złożenia 
przez Szkołę Podstawową Nr 5 w Zgierzu, wniosku na 
dofinansowanie projektu z zakresu edukacji ekologicznej "Nasze 
ekologiczne pracownie", współfinansowanego ze środków 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Łodzi (Druk nr 180-2024), 

w) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do złożenia 
przez Szkołę Podstawową Nr 8 w Zgierzu, wniosku na 
dofinansowanie projektu z zakresu edukacji ekologicznej "Nasze 
ekologiczne pracownie" pn. "Ekopracownia chemiczno - fizyczna 
w Szkole Podstawowej Nr 8 w Zgierzu", współfinansowanego ze 
środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Łodzi (Druk nr 181-2024), 

x) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Zgierz projektu 
"Wsparcie dla Placu Stu Straconych w Zgierzu 2024" 
dofinansowanego w ramach Programu rządowego Miejsca Pamięci 
i Trwałe upamiętnienia w kraju - edycja 2024 (Druk nr 182-2024), 

y) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 
w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji 
rządowej zleconych miastu (Druk nr 185-2024), 

z) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 
(Druk 
nr 186-2024), 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z działalności 
między sesjami. 

13. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między sesjami. 
14. Zamknięcie obrad sesji. 

Pkt 1 
Otwarcie sesji 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przywitał wszystkich przybyłych na 
sesję. Na podstawie listy obecności stwierdził kworum i tym samym 
prawomocność obrad. Otworzył II sesję Rady Miasta Zgierza. 

Radni uczcili minutą ciszy pamięć zmarłego byłego wiceprezydenta Miasta 
Zgierza Pana Zbigniewa Wasiaka oraz członka Rady Osiedla Podleśna 
w Zgierzu Pana Jacka Ignaczaka. 

Pkt 2 
Złożenie ślubowania przez radnych 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przypomniał, że dwoje radnych nie 
złożyło ślubowania na I sesji Rady Miasta Zgierza dlatego należy to zrobić 
teraz. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odczytał rotę ślubowania: "Wierny 
Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
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radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro 
mojej gminy i jej mieszkańców". 

Radny M. Hiliński oraz radna A. Łęcka-Andrzejewska kolejno złożyli 
ślubowanie i objęli mandaty radnego oraz radnej Rady Miasta Zgierza. 

Radny M. Hiliński poprosił o udzielenie mu głosu. Podziękował swoim 
wyborcom za obdarzenie go, po raz kolejny, mandatem zaufania 
i powierzenie na kolejną kadencję funkcji radnego. 

Radna A. Łęcka-Andrzejewska także podziękowała mieszkańcom za 
zaufanie, jakim została obdarzona podczas ostatnich wyborów 
samorządowych. 

Pkt 3 
Uwagi do porządku obrad 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że wpłynęły cztery 
propozycje zmian. Pierwszy, autorstwa Przewodniczącego RMZ to: 
- wniosek o przyjęcie apelu w sprawie udziału mieszkańców Zgierza 
w wyborach do Parlamentu Europejskiego (Druk nr 193-2024). 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przedstawił uzasadnienie do projektu 
apelu, zaproponował, aby wprowadzić go do punktu 11 porządku obrad. 

Następnie, Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że kolejny 
wniosek to wniosek o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie 
projektu uchwały złożonego przez grupę radnych w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Prezydenta Miasta Zgierza (Druk nr 196-2024). 
Zaproponował, aby wprowadzić projekt do punktu 12 pod lit. b. Kolejne 
punkty porządku obrad zmienią kolejność. 

Dwa kolejne wnioski o zmianę porządku obrad uzasadnił Prezydent Miasta 
Zgierza P. Staniszewski wyjaśniając, że pierwszy z nich dotyczy 
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały: 

- w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi (Druk nr 191-
2024), 

a drugi dotyczy wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie: 

-wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze środków 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Łodzi oraz realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. 
„Wybudowanie instalacji fotowoltaicznej o mocy ok. 150 kWp na terenie 
MOSIR mieszczącym się przy ul. Wschodniej 2, 95-100 Zgierz" (Druk nr 
192-2024). 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zaproponował, aby te projekty 
wprowadzić do porządku obrad w punkcie 12 pod literami z i za. Kolejne 
punkty porządku obrad zmienią kolejność. 
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Brak innych wniosków. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
wprowadzeniem do porządku obrad poszczególnych projektów uchwał. 

Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad projektu 
apelu w sprawie udziału mieszkańców Zgierza w wyborach do 
Parlamentu Europejskiego do punktu 11 (Druk nr 193-2024), 
Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta 
Zgierza do punktu 12 pod lit. b (Druk nr 196-2024), 
Wyniki głosowania ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYM. SIĘ: 4, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Łodzi do punktu 12 pod lit. z (Druk nr 191-2024), 
Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
o dofinansowanie ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi oraz realizację przez 
Gminę Miasto Zgierz zadania pn. „Wybudowanie instalacji 
fotowoltaicznej o mocy ok. 150 kWp na terenie MOSIR 
mieszczącym się przy ul. Wschodniej 2, 95-100 Zgierz" do punktu 
12 pod lit. za (Druk nr 192-2024). 
Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 
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Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Złożenie ślubowania przez radnych Rady Miasta Zgierza. 
3. Uwagi do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z I sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wnioski jednostek pomocniczych. 
7. Zapytania i wolne wnioski. 
8. Zapytania mieszkańców. 
9. Oświadczenia radnych. 
10. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania. 
11. Przyjęcie apelu w sprawie udziału mieszkańców Zgierza w wyborach 
do Parlamentu Europejskiego (Druk nr 193-2024), 
12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Miasta Zgierza 
(Druk nr 160-2024), 
b) ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Zgierza (Druk nr 
196-2024), 
c) ustalenia liczby członków i składów osobowych stałych komisji 
Rady Miasta Zgierza (Druk nr 177-2024), 
d) wyboru przewodniczących komisji Rady Miasta Zgierza (Druk 
nr 178-2024), 
e) zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 184 - 2024), 
f) nadania nazwy drodze wewnętrznej (Druk nr 161-2024), 
g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Bazylijskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 162-2024), 
h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Boruty w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 163-2024), 
i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Andrzeja Frycza -
Modrzewskiego w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 164-
2024), 
j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kolejowej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 165-2024), 
k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Krokusowej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 166-2024), 
I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Cypriana Kamila 
Norwida w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 167-2024), 
m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Obywatelskiej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 168-2024), 
n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Ogrodniczej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 169-2024), 
o) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Marii Pawlikowskiej -
Jasnorzewskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 170-
2024), 
P) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Pierwiosnków 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 171-2024), 
q) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Mikołaja Reja 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 172-2024), 
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r) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Rolniczej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 173-2024), 
s) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Sasanek w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 174-2024), 
t) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Stanisława Staszica 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 175-2024), 
u) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Szarotki w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 176-2024), 
v) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do 
złożenia przez Miejskie Przedszkole Nr 9 "Słoneczny Dom" 
w Zgierzu, wniosku na dofinansowanie projektu z zakresu edukacji 
ekologicznej "Nasze ekologiczne pracownie" pn. "Zielony ogród 
przedszkolaka", współfinansowanego ze środków Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi (Druk 
nr 179-2024), 
w) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do 
złożenia przez Szkołę Podstawową Nr 5 w Zgierzu, wniosku na 
dofinansowanie projektu z zakresu edukacji ekologicznej "Nasze 
ekologiczne pracownie", współfinansowanego ze środków 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Łodzi (Druk nr 180-2024), 
x) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do 
złożenia przez Szkołę Podstawową Nr 8 w Zgierzu, wniosku na 
dofinansowanie projektu z zakresu edukacji ekologicznej "Nasze 
ekologiczne pracownie" pn. "Ekopracownia chemiczno - fizyczna 
w Szkole Podstawowej Nr 8 w Zgierzu", współfinansowanego ze 
środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Łodzi (Druk nr 181-2024), 
y) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Zgierz 
projektu "Wsparcie dla Placu Stu Straconych w Zgierzu 2024" 
dofinansowanego w ramach Programu rządowego Miejsca Pamięci 
i Trwałe upamiętnienia w kraju - edycja 2024 (Druk nr 182-2024), 
z) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi (Druk 
nr 191-2024), 
za) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze 
środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Łodzi oraz realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania 
pn. „Wybudowanie instalacji fotowoltaicznej o mocy ok. 150 kWp na 
terenie MOSIR mieszczącym się przy ul. Wschodniej 2, 95-100 
Zgierz" (Druk nr 192-2024), 
zb) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 
w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej 
zleconych miastu (Druk nr 185-2024), 
zc) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 
(Druk nr 186-2024), 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z 
działalności między sesjami. 
14. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między sesjami. 
15. Zamknięcie obrad sesji. 
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Pkt 4 
Przyjęcie protokołu z I sesji 

Brak uwag do Protokołu Nr 1/2024 z dnia 7 maja 2024 r. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z I sesji. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 2, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Protokół Nr 1/2024 został przyjęty. 

Pkt 5 
Interpelacje i zapytania radnych 

Radny P. Jagielski złożył interpelacje: 
- dot. ubytków w nawierzchni ścieżek pieszych, rowerowych oraz 
rolkowych w Parku Miejskim im. T. Kościuszki, 
- dot. weryfikacji wykonania ścieżek rowerowych przy ul. Przygranicznej 
oraz braku przeniesienia słupa oświetleniowego ze skrzyżowania ulic 
Przygranicznej i Młynarskiej, 
- dot. uregulowania statusu formalnego wybudowanych bez pozwoleń 
garaży na ul. Tuwima/Gałczyńskiego, 
- dot. przekazywania Radnym z wyprzedzeniem informacji o terminach 
odbiorów prac inwestycyjnych. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski, z uwagi na obecność na sali 
Wicestarosty Zgierskiego Sebastiana Dunina, który chciał zabrać głos, 
wstrzymał chwilowo udzielanie głosu Radnym zgłaszającym chęć złożenia 
interpelacji. Przekazał głos Wicestaroście Zgierskiemu Sebastianowi 
Duninowi. 

Wicestarosta Powiatu Zgierskiego Sebastian Dunin pogratulował Radnym 
Rady Miasta Zgierza wygranej w wyborach i zadeklarował współpracę 
z Radą Miasta Zgierza ze strony Powiatu Zgierskiego. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski kontynuował prowadzenie punktu 
5 porządku obrad. 

Radny J. Kwiatkowski złożył interpelacje: 
- w sprawie zainstalowanie oświetlenia przy boiskach do siatkówki 
i koszykówki przy SP nr 12, 
- w sprawie powrotu do odbioru odpadów "bio" z domków jednorodzinnych 
w workach, 
- dot. stworzenia w mieście strefy kibica na czas Mistrzostw Europy w Piłce 
Nożnej Euro 2024, 
- dot. zwiększenia patroli Straży Miejskiej w okolicy ul. Miroszewskiej-
okolice składowiska odpadów niebezpiecznych "Boruta". 
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Radny P. Czekalski złożył interpelacje w sprawach: 
- przywrócenia trasy linii 45 w kształcie dawnej linii tramwajowej nr 6, 
- realizacji projektu ze Zgierskiego Budżetu Obywatelskiego- budowa 
psiego parku na os. 650-lecia, 
- ustawienia koszy na śmieci przy parkingu na stacji PKP Zgierz Północ, 
- przeprowadzenia niezbędnych prac konserwacyjnych w zakresie 
utrzymania rzeźb w Parku Miejskim, 
- postawienia wiat przystankowych na trasie autobusów linii 10 oraz 10S, 
- remontu nawierzchni drogi oraz chodnika na ul. Dubois, 
- remontu drogi oraz chodnika na ul. Baczyńskiego. 

Radna A. Łęcka-Andrzejewska złożyła interpelacje w sprawach: 
- usunięcia przyczyn awarii oświetlenia w parku na Osiedlu 650-lecia, 
- oświetlenia dojścia do stacji kolejowej Zgierz Północ, 
- możliwości zastrzegania nr PESEL oraz obsługi innych funkcjonalności 
dostępnych z poziomu ePUAP. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski złożył interpelacje w sprawach: 
- udziału przedstawicieli Rad Osiedli przy odbiorach inwestycji, 
- remontu ul. Wiewiórczej, 
- uruchomienia kursów linii 10S po godzinie 22:00 na os. Proboszczewice-
Lućmierz, 
- informacji na temat inwestycji przy ul. Jabłoniowej i Krętej. 

Wiceprzewodnicząca RMZ E. Gaca złożyła interpelację w sprawie podjęcia 
niezbędnych działań w celu maksymalnego wykorzystania potencjału 
przystanków kolejowych na terenie Zgierza. 

Radna N. Wojtera złożyła interpelacje w sprawach: 
- przeglądu oznakowania drogowego, 
- działań przeciwpowodziowych na tzw. "Dołku" oraz na terenie całego 
miasta w latach 2023-2024. 

Radny J. Filipowicz złożył interpelacje w sprawach: 
- rozważenia możliwości korzystania przez mieszkańców z boiska SP nr 8, 
- zmiany linii autobusu linii nr 1 i nr 5, 
- podjęcia rozmów ze starostą zgierskim w celu zweryfikowania czasu 
świecenia światła zielonego na przejściach dla pieszych na skrzyżowaniu 
ulic Parzęczewskiej i Gałczyńskiego oraz naprawy chodnika w obrębie 
skrzyżowania ul. Parzęczewskiej i Gałczyńskiego, 
- podjęcia rozmowy z GDDKiA w Łodzi w celu usytuowania koszy na śmieci 
wzdłuż drogi technicznej przy S14, 
- unormowania stanu prawnego celem pozyskania terenu potrzebnego do 
wykonania nakładki asfaltowej od ul. Staffa do wiaduktu przez drogę S14, 
- podjęcia rozmów z PSS Zgoda w celu remontu chodnika przy ul. Boya 
Żeleńskiego 23a i 23b, 
- włączenia ZSM w monitoring wizyjny. 

Radny Ł. Frątczak złożył interpelacje w sprawach: 
- prośby o informację nt. ilości lokali miejskich bez przyłącza do wod-kan, 
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- uzyskania informacji nt. podłączenia do sieci wod-kan mieszkań 
socjalnych na ul. Gołębiej, Łęczyckiej i Sieradzkiej. 

Radny K. Karasiński złożył interpelację w sprawie przeprowadzonych 
konsultacji społecznych i przetargu na obsługę transportu zbiorowego na 
terenie miasta Zgierza. 

Brak innych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 6 
Wnioski jednostek pomocniczych 

V. Drewnowska, Przewodnicząca Zarządu Osiedla Piaskowice-Aniołów 
w Zgierzu poruszyła temat złego połączenia komunikacją miejską Osiedla 
Piaskowice-Aniołów z pozostałą częścią miasta zwłaszcza w weekendy. 
Zawnioskowała także o infrastrukturę przystankową na terenie Osiedla. 

E. Frankowska, Przewodnicząca Zarządu Osiedla Chełmy-Adelmówek 
w Zgierzu zapytała wg jakiego klucza są remontowane ulice na terenie 
miasta, czy zostały zakończone przetargi na budowę i remonty ulic i czy 
z tego tytułu powstały oszczędności, jakie mogłyby być przeznaczone na 
remont ulic Myśliwskiej i Grottgera, na jakim etapie są przygotowania do 
budowy chodnika wzdłuż ulicy Iglastej oraz czy mieszkańcy ulicy 
Wiewiórczej mogą liczyć na asfalt na ulicy. Zapytała także o możliwość 
utwardzenia części ulicy Lipowej, czy znane są już wyniki konsultacji 
społecznych dot. komunikacji miejskiej i czy mieszkańcy mogą się z nimi 
zapoznać. Zapytała także o oświetlenie ulicy Głogowej. 

Brak innych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 7 
Zapytania i wolne wnioski 

Brak zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

Pkt 8 
Zapytania mieszkańców 

Mieszkanka Zgierza powiedziała, że chciałaby nawiązać do wypowiedzi 
jednego z radnych, który zgłosił sprawę konserwacji rzeźb w Parku 
Miejskim - zanim wybudowana została galeria handlowa przy ul. Armii 
Krajowej, to był tam pasaż i droga od ul. Długiej. Było tam kilka rzeźb 
i Mieszkanka nie wie, co się z nimi stało. Jak powiedziała, było ich tam 
więcej niż tych w Parku Miejskim. Mieszkanka powiedziała, że zasadniczą 
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sprawą jest ulokowanie czterech sklepów wielkopowierzchniowych 
w centrum miasta. Powiedziała, że są miasta, gdzie takich rzeczy się nie 
robi. „Nie wiem, co można zrobić, żeby uprzątnięty był bajzel w otoczeniu 
tych sklepów. Wiadomo, ze miasto Zgierz jest bardzo gęsto zabudowane 
i są pewne drogi do tych sklepów, gdzie potrzebny jest dowóz towarów 
wielkimi samochodami oraz uprzątania opakowań. Uważam, że 
korzystanie z przestrzeni publicznej nie może się odbywać w ten sposób" -
powiedziała. Mieszkanka dodała, że kolejna sprawa dotyczy drzew, które 
zostały posadzone. Wymagają one podlewania przez trzy lata i prosi, aby 
Miasto się o to zatroszczyło. Natomiast, co dotyczy drzew z dawnych 
nasadzeń - ulica Długa (na odcinku od ul. Sikorskiego do 
ul. Mielczarskiego) została wybetonowana tak, że drzewa, które tam są, 
zwyczajnie usychają. Dodatkowo, zostało tam wprowadzone dolne 
oświetlenie, które negatywnie wpływa na drzewa. Nie mogą być one 
oświetlane od dołu. Mieszkanka wspomniała także, sprawę organizowania 
różnych imprez przy wykorzystaniu dróg służących komunikacji publicznej 
(wspomniała ostatni MotoCross) - przez weekend był duży hałas oraz 
zapach spalin, który niósł się na całe osiedle. 

Następnie głos zabrał kolejny Mieszkaniec Zgierza. Powiedział, że 
w związku z nowa kadencją Rady Miasta Zgierza, jako stały bywalec na 
sesjach Rady Miasta, ma prośbę do Przewodniczącego Rady Miasta 
Zgierza. Chodzi o interpelacje Radnych, żeby Radni nie zajmowali się 
drobnymi sprawami, typu malowanie czy brak kosza na śmieci, bo od tego 
są Rady Osiedli, które mają swoich przedstawicieli i mogą takimi sprawami 
się zajmować. 

Brak innych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 9 
Oświadczenia radnych 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski poinformował, że ponowił dwie 
petycje do Rady Miasta, aby wraz z nową kadencją zacząć nowe standardy 
działania, bardziej przejrzyste, transparentne i bardziej wspierające 
demokrację. Odczytał treść petycji. Pierwsza dotyczyła podjęcia działań 
w celu ogłoszenia tekstu jednolitego statutu Miasta Zgierza i przy okazji 
przeglądu innych uchwał, które były nowelizowane. Druga petycja dotyczy 
tego, aby posiedzenia wszystkich komisji Rady Miasta Zgierza były 
transmitowane online oraz, aby zapewniono dostęp do tych nagrań. 
Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski wniósł także o to, aby głosowania 
odbywające się podczas wszystkich komisji Rady Miasta Zgierza były 
głosowaniami imiennymi, realizowanymi poprzez elektroniczny system 
obsługujący posiedzenia Rady Miasta Zgierza. 
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Pkt 10 
Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odniósł się do oświadczenia 
Wiceprzewodniczącego RMZ P. Jagielskiego mówiąc, że jest przekonany, iż 
obie te petycje zyskają przychylność Komisji Rady i Pana Prezydenta. 
Dodał, że od września zmienia się funkcjonalność systemu eSesja, będzie 
wzbogacony o kolejne funkcje, w związku z czym Przewodniczący RMZ 
Ł. Wróblewski jest przekonany, że uda się, aby komisje były obsługiwane 
na tabletach, co z pewnością ułatwi i usprawni pracę. Przewodniczący RMZ 
Ł. Wróblewski dodał także, że odbył spotkanie w Urzędzie Wojewódzkim 
w temacie uruchomienia prac nad opracowaniem nowego projektu statutu, 
który by sprawiał, że miasto będzie działało sprawniej i przejrzyściej. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski poinformował, że wyniki 
konsultacji społecznych ws. komunikacji miejskiej już się ukazały i są 
przedstawione w zwięzły sposób dotyczący postulatów mieszkańców. 
Dalsze działania także w raporcie zostały zasygnalizowane. Następnie 
podziękował mieszkańcom za udział w konsultacjach. 
Ponadto, Prezydent powiedział, że na wszystkie interpelacje, zapytania 
oraz wnioski odpowie w statutowym terminie. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 11 
Przyjęcie apelu w sprawie udziału mieszkańców Zgierza 

w wyborach do Parlamentu Europejskiego 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przekazał, że treść apelu jest dostępna 
w systemie eSesja. Dodał, że jest wnioskodawcą tego apelu, przeczytał 
jego treść. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad przyjęcie apelu w sprawie udziału mieszkańców Zgierza 
w wyborach do Parlamentu Europejskiego. 

Problemy techniczne związane z uruchomieniem głosowania. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zarządził przerwę techniczną. Radni 
zaczęli głosować w systemie natomiast Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
nie uruchomił jeszcze głosowania. Poinformował, że oddane głosy się nie 
liczą, bo nie zarządził głosowania. 
Ponownie Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
przyjęcie apelu w sprawie udziału mieszkańców Zgierza w wyborach do 
Parlamentu Europejskiego. 
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Głosowano w sprawie: przyjęcie apelu w sprawie udziału 
mieszkańców Zgierza w wyborach do Parlamentu Europejskiego. 
Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0. 
Rada Miasta Zgierza przyjęła apel nr 1 w sprawie udziału 
mieszkańców Zgierza w wyborach do Parlamentu Europejskiego. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 12 
Podjęcie uchwał w sprawie: 

Wykaz opinii stanowi załącznik do protokołu. 

a) upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Miasta 
Zgierza (Druk nr 160-2024), 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski. 

Wiceprzewodniczący P. Jagielski powiedział „nie wyrażam zgody". 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odparł, że nie pytał, czy 
wiceprzewodniczący wyrażają zgodę argumentując, że jest to obowiązek 
wiceprzewodniczących i do obowiązków należy odpowiedzialnie 
podchodzić. 

Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie upoważnienia 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta Zgierza, 
Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę Nr II/3/2024 w sprawie 
upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Miasta Zgierza, 

b) ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Zgierza 
(Druk nr 196-2024), 

Projekt uchwały omówił Radny K. Karasiński, Przewodniczący Klubu 
Radnych Koalicji Obywatelskiej. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 
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Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Prezydenta Miasta Zgierza, 
Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYM. SIĘ: 3, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę Nr II/4/2024 w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Zgierza. 

c) ustalenia liczby członków i składów osobowych stałych 
komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 177-2024), 

Radny K. Karasiński, Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej 
poprosił o przerwę w obradach. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił pozostałych Przewodniczących 
Klubów Radnych oraz Radnych o zgłaszanie propozycji liczby członków 
i kandydatów do stałych komisji Rady Miasta Zgierza. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski podziękował za przyjęcie 
regulacji dotyczącej wysokości wynagrodzenia Prezydenta Miasta Zgierza. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odpowiedział, że Rada Miasta 
skorzystała z art. 18 ustawy o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski ogłosił przerwę w obradach Sesji Rady 
Miasta Zgierza. 

Po przerwie. 

Po stwierdzeniu kworum Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wznowił 
obrady w punkcie 12 pod lit. c. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił o zgłaszanie kandydatów do 
pracy w Komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza. 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, Radny K. Karasiński 
zgłosił kandydatury: Radny S. Szulc, Radna N. Wojtera, Radny 
K. Karasiński. 

Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości, Radny M. Jaborski zgłosił 
kandydatury: Radna A. Grzelak-Makowczyńska, Radny Z. Antczak. 

Przewodniczący Klubu Radnych Przemysława Staniszewskiego, Radny 
A. Piłacik zgłosił kandydatury: Radny J. Filipowicz i Radny A. Mięsok. 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, Radny K. Karasiński 
zgłosił jeszcze kandydaturę Radnej E. Gacy. 

Radny P. Jagielski zgłosił swoja kandydaturę. 
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Brak innych zgłoszeń. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał kolejno wszystkich 
zgłoszonych kandydatów, czy wyrażają zgodę na pracę w Komisji Budżetu 
i Finansów Rady Miasta Zgierza. 

Wszyscy kandydaci kolejno wyrazili zgodę. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił o zgłaszanie kandydatów do 
pracy w Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta 
Zgierza. 

Radny P. Jagielski zgłosił swoją kandydaturę wyrażając jednocześnie 
zgodę na pracę w tej komisji. 

Przewodniczący Klubu Radnych Przemysława Staniszewskiego, Radny 
A. Piłacik zgłosił kandydatury: Radna E. Krzewina i Radny A. Mięsok. 
Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Mieszkaniowej. 

Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości, Radny M. Jaborski zgłosił 
kandydatury: Radny Z. Antczak, Radny P. Matuszewski. Kandydaci 
wyrazili zgodę na pracę w Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Mieszkaniowej. 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, Radny K. Karasiński 
zgłosił kandydatury: Radny Ł. Wróblewski, Radna A. Łęcka-Andrzejewska, 
Radny M. Hiliński, Radny K. Karasiński. Kandydaci wyrazili zgodę na pracę 
w Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił o zgłaszanie kandydatów do 
pracy w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Zgierza. 

Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości, Radny M. Jaborski zgłosił 
kandydatury: Radny T. Dziedzic, Radny A. Linkowski, Radny 
P. Matuszewski. Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu i Rekreacji. 

Przewodniczący Klubu Radnych Przemysława Staniszewskiego, Radny 
A. Piłacik zgłosił kandydatury: Radny J. Filipowicz i Radny A. Piłacik. 
Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
i Rekreacji. 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, Radny K. Karasiński 
zgłosił kandydatury: Radna A. Łęcka-Andrzejewska, Radna E. Gaca, Radny 
S. Szulc, Radny J. Kwiatkowski. Kandydaci wyrazili zgodę na pracę 
w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji. 
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Radny Ł. Frątczak zgłosił swoją kandydaturę wyrażając jednocześnie 
zgodę na pracę w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił o zgłaszanie kandydatów do 
pracy w Komisji Spraw Obywatelskich Rady Miasta Zgierza. 

Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości, Radny M. Jaborski zgłosił 
kandydaturę: Radny T. Dziedzic. Kandydat wyraził zgodę na pracę 
w Komisji Spraw Obywatelskich. 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, Radny K. Karasiński 
zgłosił kandydatury: Radna A. Boś, Radny J. Kwiatkowski. Kandydaci 
wyrazili zgodę na pracę w Komisji Spraw Obywatelskich. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił o zgłaszanie kandydatów do 
pracy w Komisji Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta Zgierza. 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, Radny K. Karasiński 
zgłosił kandydatury: Radny Ł. Wróblewski, Radna E. Gaca, Radny 
K. Karasiński, Radna A. Boś, Radny P. Czekalski. Kandydaci wyrazili zgodę 
na pracę w Komisji Inicjatyw Gospodarczych. 

Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości, Radny M. Jaborski zgłosił 
kandydatury: Radny T. Dziedzic, Radny Z. Antczak. Kandydaci wyrazili 
zgodę na pracę w Komisji Inicjatyw Gospodarczych. 

Przewodniczący Klubu Radnych Przemysława Staniszewskiego, Radny 
A. Piłacik zgłosił kandydatury: Radny J. Filipowicz, Radna E. Krzewina. 
Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Inicjatyw Gospodarczych. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił o zgłaszanie kandydatów do 
pracy w Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Miasta Zgierza. 

Przewodniczący Klubu Radnych Przemysława Staniszewskiego, Radny 
A. Piłacik zgłosił kandydaturą: Radna E. Krzewina. Kandydatka wyraziła 
zgodę na pracę w Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej. 

Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości, Radny M. Jaborski zgłosił 
kandydatury: Radna A. Grzelak-Makowczyńska, Radny A. Linkowski. 
Kandydat wyrazili zgodę na pracę w Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej. 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, Radny K. Karasiński 
zgłosił kandydatury: Radna N. Wojtera, Radna P. Krysztofiak, Radny 
M. Hiliński. Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Zdrowia i Pomocy 
Społecznej. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił o zgłaszanie kandydatów do 
pracy w Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Zgierza. 

Przewodniczący Klubu Radnych Przemysława Staniszewskiego, Radny 
A. Piłacik zgłosił kandydaturę: Radny A. Piłacik. Kandydat wyraził zgodę na 
pracę w Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości, Radny M. Jaborski zgłosił 
kandydatury: Radna A. Grzelak-Makowczyńska, Radny M. Jaborski. 
Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, Radny K. Karasiński 
zgłosił kandydatury: Radny P. Czekalski, Radna P. Krysztofiak, Radna 
N. Wojtera. Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej. 

Radny Ł. Frątczak zgłosił swoją kandydaturę wyrażając jednocześnie 
zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił o zgłaszanie kandydatów do 
pracy w Komisji Statutowo-Prawnej Rady Miasta Zgierza. 

Przewodniczący Klubu Radnych Przemysława Staniszewskiego, Radny 
A. Piłacik zgłosił kandydatury: Radny A. Mięsok, Radny A. Piłacik. 
Kandydaci wyraził zgodę na pracę w Komisji Statutowo-Prawnej. 

Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości, Radny M. Jaborski zgłosił 
kandydatury: Radny P. Matuszewski, Radny M. Jaborski. Kandydaci 
wyrazili zgodę na pracę w Komisji Statutowo-Prawnej. 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, Radny K. Karasiński 
zgłosił kandydatury: Radny S. Szulc, Radny Ł. Wróblewski, Radny 
J. Kwiatkowski, Radny M. Hiliński. Kandydaci wyrazili zgodę na pracę 
w Komisji Statutowo-Prawnej. 

Radny P. Jagielski zgłosił swoją osobę do pracy w Komisji Statutowo-
Prawnej wyrażając jednocześnie zgodę na prace w tej komisji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił o zgłaszanie kandydatów do 
pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Zgierza. 

Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości, Radny M. Jaborski zgłosił 
kandydatury: Radny A. Linkowski, Radny M. Jaborski. Kandydaci wyrazili 
zgodę na pracę w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, Radny K. Karasiński 
zgłosił kandydatury: Radna A. Boś, Radny P. Czekalski, Radna 
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P. Krysztofiak, Radna A. Łęcka-Andrzejewska. Kandydaci wyrazili zgodę na 
pracę w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski ogłosił przerwę w obradach Sesji Rady 
Miasta Zgierza. 

Po przerwie. 

Po stwierdzeniu kworum, Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wznowił 
obrady w punkcie 12 pod lit. c. Poinformował, że w programie e-Sesja jest 
już do wglądu projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby członków 
i składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Zgierza uzupełniony 
o nazwiska zgłoszonych kandydatów. 

Radny Ł. Frątczak powiedział, że chciałby jeszcze zgłosić swoją 
kandydaturę na członka Komisji Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta 
Zgierza wyrażając jednocześnie zgodę na pracę w ww. Komisji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że przyjmuje zgłoszenie 
jako autopoprawkę do projektu uchwały. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie ustalenia 
liczby członków i składów osobowych stałych komisji Rady Miasta 
Zgierza (Druk nr 177-2024). 

Radny A. Mięsok zapytał, czy Radni głosują bez odczytania nazwisk 
poszczególnych Radnych zaproponowanych do konkretnych komisji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wyjaśnił, że projekt uchwały wraz 
z nazwiskami jest załączony w systemie e-Sesja. 

Brak dalszych uwag. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę Nr II/5/2024 w sprawie 
ustalenia liczby członków i składów osobowych stałych komisji Rady Miasta 
Zgierza. 
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d) wyboru przewodniczących komisji Rady Miasta Zgierza 
(Druk nr 178-2024), 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczących poszczególnych komisji. 

Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, Radny K. Karasiński 
zgłosił kandydatury: 

Radny P. Czekalski na Przewodniczącego Komisji Inicjatyw 
Gospodarczych, 

- Radna A. Łęcka-Andrzejewska na Przewodniczącą Komisji Skarg 
Wniosków i Petycji, 

- Radny S. Szulc na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów, 

- Radna N. Wojtera na Przewodniczącą Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

Radny J. Kwiatkowski na Przewodniczącego Komisji Spraw 
Obywatelskich, 

- Radny M. Hiliński na Przewodniczącego Komisji Statutowo-Prawnej, 

- Radny K. Karasiński na Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej. 

Zaproponowani kandydaci po kolei wyrazili zgodę na objęcie funkcji 
Przewodniczących poszczególnych Komisji. 

Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości, Radny M. Jaborski zgłosił 
kandydaturę Radnego P. Matuszewskiego na przewodniczącego Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji. 

Przewodniczący Klubu Radnych Przemysława Staniszewskiego, Radny 
A. Piłacik zgłosił kandydatury: 

- Radna E. Krzewina na Przewodniczącą Komisji Zdrowia i Pomocy 
Społecznej, 

- Radny J. Filipowicz na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów, 

- Radny A. Piłacik na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

- Radny A. Mięsok na Przewodniczącego Komisji Statutowo-Prawnej. 

Rady Łukasz Frątczak zgłosił swoją kandydaturę na Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że zaraz nastąpi 
głosowanie w sprawie wyboru Przewodniczących poszczególnych Komisji. 
Wyjaśnił zasady głosowania. 

Brak uwag. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zarządził rozpoczęcie 
głosowań. 

- Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza i wpisania nazwiska 
wybranego kandydata do projektu uchwały: 

JAKUB FILIPOWICZ, w głosowaniu: TAK: 4, NIE: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 
5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

SEBASTIAN SZULC-, w głosowaniu: TAK: 19, NIE: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne 

JAKUB FILIPOWICZ 

Zbigniew Antczak (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Anna Boś (NIE), Paweł Czekalski 
(NIE), Tomasz Dziedzic (NIE), Jakub Filipowicz (TAK), Łukasz Frątczak 
(NIE), Elżbieta Gaca (NIE), Agata Grzelak-Makowczyńska (WSTRZYMUJĘ 
SIĘ), Marek Hiliński (NIE), Michał Jaborski (NIE), Przemysław Jagielski 
(NIE), Krzysztof Karasiński (NIE), Paulina Krysztofiak (NIE), Elżbieta 
Krzewina (TAK), Jakub Kwiatkowski (NIE), Artur Linkowski (WSTRZYMUJĘ 
SIĘ), Alina Łęcka-Andrzejewska (NIE), Piotr Matuszewski (WSTRZYMUJĘ 
SIĘ), Andrzej Mięsok (TAK), Andrzej Piłacik (TAK), Sebastian Szulc (NIE), 
Nadja Wojtera (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Łukasz Wróblewski (NIE). 

SEBASTIAN SZULC 

Zbigniew Antczak (TAK), Anna Boś (TAK), Paweł Czekalski (TAK), Tomasz 
Dziedzic (TAK), Jakub Filipowicz (NIE), Łukasz Frątczak (TAK), Elżbieta 
Gaca (TAK), Agata Grzelak-Makowczyńska (TAK), Marek Hiliński (TAK), 
Michał Jaborski (TAK), Przemysław Jagielski (TAK), Krzysztof Karasiński 
(TAK), Paulina Krysztofiak (TAK), Elżbieta Krzewina (NIE), Jakub 
Kwiatkowski (TAK), Artur Linkowski (TAK), Alina Łęcka-Andrzejewska 
(TAK), Piotr Matuszewski (TAK), Andrzej Mięsok (NIE), Andrzej Piłacik 
(NIE), Sebastian Szulc (TAK), Nadja Wojtera (TAK), Łukasz Wróblewski 
(TAK). 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że Radny S. Szulc 
został wskazany na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Rady 
Miasta Zgierza. 
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- Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Zgierza i wpisania nazwiska wybranego 
kandydata do projektu uchwały: 

ŁUKASZ FRĄTCZAK w głosowaniu: TAK: 18, NIE: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

ANDRZEJ PIŁACIK w głosowaniu: TAK: 5, NIE: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne 

ŁUKASZ FRĄTCZAK 

Zbigniew Antczak (NIE), Anna Boś (TAK), Paweł Czekalski (TAK), Tomasz 
Dziedzic (TAK), Jakub Filipowicz (NIE), Łukasz Frątczak (TAK), Elżbieta 
Gaca (TAK), Agata Grzelak-Makowczyńska (TAK), Marek Hiliński (TAK), 
Michał Jaborski (TAK), Przemysław Jagielski (TAK), Krzysztof Karasiński 
(TAK), Paulina Krysztofiak (TAK), Elżbieta Krzewina (NIE), Jakub 
Kwiatkowski (TAK), Artur Linkowski (TAK), Alina Łęcka-Andrzejewska 
(TAK), Piotr Matuszewski (TAK), Andrzej Mięsok (NIE), Andrzej Piłacik 
(NIE), Sebastian Szulc (TAK), Nadja Wojtera (TAK), Łukasz Wróblewski 
(TAK). 

ANDRZEJ PIŁACIK 

Zbigniew Antczak (TAK), Anna Boś (NIE), Paweł Czekalski (WSTRZYMUJĘ 
SIĘ), Tomasz Dziedzic (NIE), Jakub Filipowicz (TAK), Łukasz Frątczak 
(NIE), Elżbieta Gaca (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Agata Grzelak-Makowczyńska 
(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Marek Hiliński (NIE), Michał Jaborski (WSTRZYMUJĘ 
SIĘ), Przemysław Jagielski (NIE), Krzysztof Karasiński (NIE), Paulina 
Krysztofiak (NIE), Elżbieta Krzewina (TAK), Jakub Kwiatkowski (NIE), 
Artur Linkowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Alina Łęcka-Andrzejewska (NIE), 
Piotr Matuszewski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Andrzej Mięsok (TAK), Andrzej 
Piłacik (TAK), Sebastian Szulc (NIE), Nadja Wojtera (WSTRZYMUJĘ SIĘ), 
Łukasz Wróblewski (NIE). 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że Radny Ł. Frątczak 
został wskazany na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Zgierza. 

- Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Zgierza i 
wpisania nazwiska wybranego kandydata do projektu uchwały -
Krzysztof Karasiński: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
0 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że Radny K. Karasiński 
został wskazany na Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Mieszkaniowej Rady Miasta Zgierza. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski zapytał o jawność głosowania, 
ponieważ w systemie nie widzi głosowania imiennego, jeśli było 
głosowanie w przypadku dwóch kandydatów. 

* związku z błędem wyświetlania wyników głosowań w przypadku 
głosowania z dwoma kandydatami, Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
wskazał, aby w protokole znalazły się głosowania imienne na 
poszczególnych kandydatów. 

- Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego Komisji 
Oświaty, Kultury Sportu i Rekreacji Rady Miasta Zgierza i wpisania 
nazwiska wybranego kandydata do projektu uchwały - Piotr 
Matuszewski: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że Radny 
P. Matuszewski został wskazany na Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Zgierza. 

- Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miasta Zgierza i wpisania nazwiska 
wybranego kandydata do projektu uchwały - Alina Łęcka-
Andrzejewska: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że Radna A. Łęcka-
Andrzejewska została wskazana na Przewodniczącą Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miasta Zgierza. 

- Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego Komisji 
Statutowo - Prawnej Rady Miasta Zgierza i wpisania nazwiska 
wybranego kandydata do projektu uchwały: 

MAREK HILIŃSKI w głosowaniu: TAK: 19, NIE: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

ANDRZEJ MIĘSOK w głosowaniu: TAK: 4, NIE: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne 

MAREK HILIŃSKI 

Zbigniew Antczak (TAK), Anna Boś (TAK), Paweł Czekalski (TAK), Tomasz 
Dziedzic (TAK), Jakub Filipowicz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Łukasz Frątczak 
(TAK), Elżbieta Gaca (TAK), Agata Grzelak-Makowczyńska (TAK), Marek 
Hiliński (TAK), Michał Jaborski (TAK), Przemysław Jagielski (TAK), 
Krzysztof Karasiński (TAK), Paulina Krysztofiak (TAK), Elżbieta Krzewina 
(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Jakub Kwiatkowski (TAK), Artur Linkowski (TAK), 
Alina Łęcka-Andrzejewska (TAK), Piotr Matuszewski (TAK), Andrzej Mięsok 
(NIE), Andrzej Piłacik (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Sebastian Szulc (TAK), Nadja 
Wojtera (TAK), Łukasz Wróblewski (TAK). 

ANDRZEJ MIĘSOK 

Zbigniew Antczak (NIE), Anna Boś (NIE), Paweł Czekalski (WSTRZYMUJĘ 
SIĘ), Tomasz Dziedzic (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Jakub Filipowicz (TAK), Łukasz 
Frątczak (NIE), Elżbieta Gaca (NIE), Agata Grzelak-Makowczyńska 
(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Marek Hiliński (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Michał Jaborski 
(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Przemysław Jagielski (NIE), Krzysztof Karasiński 
(NIE), Paulina Krysztofiak (NIE), Elżbieta Krzewina (TAK), Jakub 
Kwiatkowski (NIE), Artur Linkowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Alina Łęcka-
Andrzejewska (NIE), Piotr Matuszewski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Andrzej 
Mięsok (TAK), Andrzej Piłacik (TAK), Sebastian Szulc (NIE), Nadja Wojtera 
(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Łukasz Wróblewski (NIE). 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że Radny M. Hiliński 
został wskazany na Przewodniczącego Komisji Statutowo-Prawnej Rady 
Miasta Zgierza. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski powiedział, że ma sygnały od 
mieszkańców, że na portalu eSesja wyniki głosowań nie wyświetlają się 
prawidłowo. 

- Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego Komisji 
Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Miasta Zgierza i wpisania 
nazwiska wybranego kandydata do projektu uchwały: 

ELŻBIETA KRZEWINA w głosowaniu: TAK: 4, NIE: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 
7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

NADJA WOJTERA w głosowaniu: TAK: 19, NIE: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne 

ELŻBIETA KRZEWINA 

Zbigniew Antczak (NIE), Anna Boś (NIE), Paweł Czekalski (WSTRZYMUJĘ 
SIĘ), Tomasz Dziedzic (NIE), Jakub Filipowicz (TAK), Łukasz Frątczak 
(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Elżbieta Gaca (NIE), Agata Grzelak-Makowczyńska 
(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Marek Hiliński (NIE), Michał Jaborski (NIE), 
Przemysław Jagielski (NIE), Krzysztof Karasiński (NIE), Paulina Krysztofiak 
(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Elżbieta Krzewina (TAK), Jakub Kwiatkowski (NIE), 
Artur Linkowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Alina Łęcka-Andrzejewska (NIE), 
Piotr Matuszewski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Andrzej Mięsok (TAK), Andrzej 
Piłacik (TAK), Sebastian Szulc (NIE), Nadja Wojtera (WSTRZYMUJĘ SIĘ), 
Łukasz Wróblewski (NIE). 

NADJA WOJTERA 

Zbigniew Antczak (TAK), Anna Boś (TAK), Paweł Czekalski (TAK), Tomasz 
Dziedzic (TAK), Jakub Filipowicz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Łukasz Frątczak 
(TAK), Elżbieta Gaca (TAK), Agata Grzelak-Makowczyńska (TAK), Marek 
Hiliński (TAK), Michał Jaborski (TAK), Przemysław Jagielski (TAK), 
Krzysztof Karasiński (TAK), Paulina Krysztofiak (TAK), Elżbieta Krzewina 
(NIE), Jakub Kwiatkowski (TAK), Artur Linkowski (TAK), Alina Łęcka-
Andrzejewska (TAK), Piotr Matuszewski (TAK), Andrzej Mięsok (NIE), 
Andrzej Piłacik (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Sebastian Szulc (TAK), Nadja Wojtera 
(TAK), Łukasz Wróblewski (TAK). 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że Radna N. Wojtera 
została wskazany na Przewodniczącą Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 
Rady Miasta Zgierza. 

- Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego Komisji Spraw 
Obywatelskich Rady Miasta Zgierza i wpisania nazwiska 
wybranego kandydata do projektu uchwały - Jakub Kwiatkowski: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że Radny 
J. Kwiatkowski został wskazany na Przewodniczącego Komisji Spraw 
Obywatelskich Rady Miasta Zgierza. 

- Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego Komisji 
Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta Zgierza i wpisania nazwiska 
wybranego kandydata do projektu uchwały - Paweł Czekalski: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że Radny P. Czekalski 
został wskazany na Przewodniczącego Komisji Inicjatyw Gospodarczych 
Rady Miasta Zgierza. 

Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
głosowania nad uchwałą w sprawie wyboru przewodniczących komisji 
Rady Miasta Zgierza. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie wyboru 
przewodniczących komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 178-
2024), 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę Nr II/6/2024 w sprawie 
wyboru przewodniczących komisji Rady Miasta Zgierza. 

e) zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 184 - 2024), 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski omówił zmiany Statutu Miasta Zgierza 
zaproponowane w przedstawionym projekcie uchwały. 

Radny A. Mięsok powiedział że w paragrafie 3 jest zapis: „uchwała 
wchodzi w życie z dniem 29 sierpnia 2024 roku". Zapytał skąd wiedza, że 
uchwała zostanie opublikowana w stosownym czasie w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Łódzkiego, skąd taka data. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odpowiedział, że nie jest znana data 
publikacji a wskazana data jest na tyle odległa, że jeśli pojawiłyby się 
uwagi związane z podjętą uchwałą, to będzie jeszcze czas na naniesienie 
poprawek. 

Radny A. Mięsok zaproponował, aby zmienić zapis paragrafu 3 na 
„uchwała wchodzi w życie po opublikowaniu w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Łódzkiego". 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że wówczas może być 
problem z funkcjonowaniem i składem nowych komisji. Zapytał, czy Pani 
Mecenas ma jakieś uwagi w tym zakresie. 

Pani Mecenas powiedziała, że w jej ocenie prawidłowy zapis powinien 
brzmieć „uchwała jest z mocą obowiązującą od 29 sierpnia 2024 roku" 
natomiast wejdzie ona w życie po opublikowaniu, ale nie wiemy, kiedy to 
nastąpi. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że uwagę Pani Mecenas 
uwzględnia jako autopoprawkę do projektu uchwały w brzmieniu: 
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„§3. Uchwała wchodzi w życie po opublikowaniu w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Łódzkiego z mocą obowiązującą od dnia 29 sierpnia 
2024 r." 

Wiceprzewodniczący P. Jagielski powiedział, że omawiana reorganizacja 
będzie wiązała się ze zmianą uchwały, którą Rada Miasta kilka chwil temu 
podjęła. Zapytał, kiedy powinna być uchwalona uchwała zmieniająca skład 
osobowy komisji, żeby ze wszystkim zdążyć? 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odparł, że komisje pracują przed sesją 
w starym trybie a na sesji zostanie zmieniona uchwała w sprawie składów 
osobowych komisji stałych Rady Miasta. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski rozpoczął głosowanie. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zmiany Statutu 
Miasta Zgierza, 

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę Nr II/7/2024 w sprawie 
zmiany Statutu Miasta Zgierza. 

f) nadania nazwy drodze wewnętrznej (Druk nr 161-
2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie nadania nazwy 
drodze wewnętrznej. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr II/8/2024 w sprawie 
nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Bazylijskiej w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 162-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 
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Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Bazylijskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr II/9/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Bazylijskiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Boruty w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 163-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie oodiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Boruty w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/10/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Boruty w Zgierzu oraz ustalenia 
jej przebiegu. 

i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Andrzeja 
Frycza-Modrzewskiego w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu 
(Druk nr 164-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Andrzeja Frycza-Modrzewskiego w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/11/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Andrzeja Frycza-Modrzewskiego 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 
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j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kolejowej w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 165-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Kolejowej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/12/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kolejowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Krokusowej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 166-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Krokusowej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/13/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Krokusowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Cypriana 
Kamila Norwida w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk 
nr 167-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Radny A. Mięsok poprosił, aby Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski czytał 
całą treść uchwały przed głosowaniem. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

28 



Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Cypriana Kamila Norwida w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/14/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Cypriana Kamila Norwida 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Obywatelskiej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 168-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Obywatelskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/15/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Obywatelskiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Ogrodniczej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 169-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Ogrodniczej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/16/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Ogrodniczej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 
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o) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Marii 
Pawlikowskiej-Jasnorzewskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu (Druk nr 170-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Marii Pawlikowskiej-Jasnorzewskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/17/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Marii Pawlikowskiej-
Jasnorzewskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

p) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Pierwiosnków 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 171-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Pierwiosnków w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/18/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Pierwiosnków w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

q) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Mikołaja Reja 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 172-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 
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Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Mikołaja Reja w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/19/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Mikołaja Reja w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

r) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Rolniczej w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 173-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Rolniczej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/20/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Rolniczej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

s) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Sasanek w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 174-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Sasanek w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/21/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Sasanek w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 
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t) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Stanisława 
Staszica w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 175-
2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Stanisława Staszica w Zgierzu oraz ustalenia 
jej przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: O, WSTRZYM. SIĘ: O, BRAK 
GŁOSU: O, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/22/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Stanisława Staszica w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

u) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Szarotki w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 176-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Szarotki w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/23/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Szarotki w Zgierzu oraz ustalenia 
jej przebiegu. 

v) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz 
do złożenia przez Miejskie Przedszkole Nr 9 "Słoneczny Dom" 
w Zgierzu, wniosku na dofinansowanie projektu z zakresu 
edukacji ekologicznej "Nasze ekologiczne pracownie" pn. 
"Zielony ogród przedszkolaka", współfinansowanego ze 
środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Łodzi (Druk nr 179-2024), 

Projekt uchwały omówił B. Bączak, Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza. 
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Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zgody na 
przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do złożenia przez Miejskie Przedszkole 
Nr 9 "Słoneczny Dom" w Zgierzu, wniosku na dofinansowanie projektu z 
zakresu edukacji ekologicznej "Nasze ekologiczne pracownie" pn. "Zielony 
ogród przedszkolaka", współfinansowanego ze środków Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

Wyniki głosowania ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/24/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do złożenia przez 
Miejskie Przedszkole Nr 9 "Słoneczny Dom" w Zgierzu, wniosku na 
dofinansowanie projektu z zakresu edukacji ekologicznej "Nasze 
ekologiczne pracownie" pn. "Zielony ogród przedszkolaka", 
współfinansowanego ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

w) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz 
do złożenia przez Szkołę Podstawową Nr 5 w Zgierzu, 
wniosku na dofinansowanie projektu z zakresu edukacji 
ekologicznej "Nasze ekologiczne pracownie", 
współfinansowanego ze środków Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi (Druk nr 
180-2024), 

Projekt uchwały omówił B. Bączak, Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie wyrażenia zgody 
na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do złożenia przez Szkołę 
Podstawową Nr 5 w Zgierzu, wniosku na dofinansowanie projektu 
z zakresu edukacji ekologicznej "Nasze ekologiczne pracownie", 
współfinansowanego ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

Wyniki głosowania ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/25/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do złożenia przez 
Szkołę Podstawową Nr 5 w Zgierzu, wniosku na dofinansowanie projektu 
z zakresu edukacji ekologicznej "Nasze ekologiczne pracownie", 
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współfinansowanego ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

x) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz 
do złożenia przez Szkołę Podstawową Nr 8 w Zgierzu, 
wniosku na dofinansowanie projektu z zakresu edukacji 
ekologicznej "Nasze ekologiczne pracownie" pn. 
"Ekopracownia chemiczno - fizyczna w Szkole Podstawowej 
Nr 8 w Zgierzu", współfinansowanego ze środków 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Łodzi (Druk nr 181-2024), 

Projekt uchwały omówił B. Bączak, Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie wyrażenia zgody 
na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do złożenia przez Szkołę 
Podstawową Nr 8 w Zgierzu, wniosku na dofinansowanie projektu 
z zakresu edukacji ekologicznej "Nasze ekologiczne pracownie" 
pn. "Ekopracownia chemiczno - fizyczna w Szkole Podstawowej Nr 8 
w Zgierzu", współfinansowanego ze środków Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

Wyniki głosowania ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/26/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do złożenia przez 
Szkołę Podstawową Nr 8 w Zgierzu, wniosku na dofinansowanie projektu 
z zakresu edukacji ekologicznej "Nasze ekologiczne pracownie" 
pn. "Ekopracownia chemiczno - fizyczna w Szkole Podstawowej Nr 8 
w Zgierzu", współfinansowanego ze środków Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

y) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto 
Zgierz projektu "Wsparcie dla Placu Stu Straconych w 
Zgierzu 2024" dofinansowanego w ramach Programu 
rządowego Miejsca Pamięci i Trwałe upamiętnienia w kraju -
edycja 2024 (Druk nrl82-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 
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Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie wyrażenia zgody 
na realizację przez Gminę Miasto Zgierz projektu "Wsparcie dla Placu Stu 
Straconych w Zgierzu 2024" dofinansowanego w ramach Programu 
rządowego Miejsca Pamięci i Trwałe upamiętnienia w kraju - edycja 2024. 

Wyniki głosowania ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/27/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Zgierz projektu 
"Wsparcie dla Placu Stu Straconych w Zgierzu 2024" dofinansowanego 
w ramach Programu rządowego Miejsca Pamięci i Trwałe upamiętnienia 
w kraju - edycja 2024. 

z) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Łodzi (Druk nr 191-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski, odnosząc się do następnego punktu 
porządku obrad, zapytał o wskazaną moc instalacji fotowoltaicznej oraz 
gdzie będzie instalacja zamontowana a także, czy będzie zasilała 
konkretny obiekt. 

P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza odpowiedział, że liczy się średnio 
około 90% mocy z danych paneli. Energia będzie wykorzystywana 
w ramach autokonsumpcji bez magazynowania energii. Obiektowe 
posadowienie instalacji przewidziane jest na nowej hali zapaśniczo-
łuczniczej, system rozliczeniowy będzie oparty na warunkach określonych 
przez PGE. 

Wiceprzewodniczący T. Dziedzic zapytał, na ile ta instalacja uzupełni pobór 
prądu patrząc na obecne zużycie energii przez MOSIR. 

Radny A. Mięsok złożył wniosek formalny, aby trzymać się porządku 
obrad. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że obecny punkt jest ściśle 
związany z następnym i nie da się podjąć uchwały z następnego punktu 
nie mając odpowiedniej wiedzy. 

Wiceprzewodniczący P. Jagielski powiedział, że 150 kw jest wartością 
brzegową dla uzyskania pozwoleń, w takim przypadku procedura jest 
uproszczona i należy pilnować, aby tego nie przekroczyć. 
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Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/28/2024 w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

za) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie 
ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Łodzi oraz realizację przez Gminę 
Miasto Zgierz zadania pn. „Wybudowanie instalacji 
fotowoltaicznej o mocy ok. 150 kWp na terenie MOSIR 
mieszczącym się przy ul. Wschodniej 2, 95-100 Zgierz" (Druk 
nr 192-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie umowy o dofinansowanie ze środków Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi oraz 
realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. „Wybudowanie instalacji 
fotowoltaicznej o mocy ok. 150 kWp na terenie MOSIR mieszczącym się 
przy ul. Wschodniej 2, 95-100 Zgierz". 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: o, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/29/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze środków 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Łodzi oraz realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. 
„Wybudowanie instalacji fotowoltaicznej o mocy ok. 150 kWp na terenie 
MOSIR mieszczącym się przy ul. Wschodniej 2, 95-100 Zgierz". 
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zb) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 
2024 w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu 
administracji rządowej zleconych miastu (Druk nr 185-2024), 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zaznaczył, że wpłynęły dwie 
autopoprawki do projektu uchwały, które znacząco go zmieniły. Poprosił, 
aby takie zmiany nie pojawiały się w tak krótkim czasie przed sesją. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski powiedział, że w miarę 
możliwości, jeśli nie zajdą nagłe konieczności naniesienia autopoprawek, 
takich nie będzie, natomiast w tym wypadku zdarzyła się konieczność 
wprowadzenia autopoprawek niedługo przed sesją, aby nie było 
konieczności zwoływania sesji nadzwyczajnej. 

Projekt uchwały omówiła G. Mela Skarbnik Miasta. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zmiany budżetu 
i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 w zakresie zadań własnych 
i zadań z zakresu administracji rządowej zleconych miastu. 

Wyniki głosowania ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 7, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/31/2024 w sprawie 
zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 w zakresie 
zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej zleconych 
miastu. 

zc) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-
2042 (Druk nr 186-2024), 

Projekt uchwały omówiła G. Mela Skarbnik Miasta. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na lata 2024-2042. 
Wyniki głosowania ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 7, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr 11/31/2024 w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042. 
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Pkt 13 
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z działalności 

między sesjami 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Radny A. Mięsok zapytał o tematykę spotkania Przewodniczącego RMZ 
Ł. Wróblewskiego z Klubem Sportowym Boruta Zgierz. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odparł, że Klub Sportowy Boruta 
Zgierz złożył w dniu dzisiejszym pismo do Urzędu Miasta. Przekazał, że 
spotkanie dotyczyło inwestycji - budowy boiska piłkarskiego, tzw. balonu 
oraz budowy strzałochwytu i zauważanych na ten moment potencjalnych 
wad tej inwestycji. 

Radny A. Mięsok zapytał o tematykę spotkania Przewodniczącego RMZ 
z mieszkańcami na ul. Koszarowej. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że spotkanie dotyczyło 
problemu wykupu mieszkań. Dodał, że ten temat monitoruje od wielu lat. 
Przewodniczący RMZ wymienił, kto uczestniczył w spotkaniu oraz 
poinformował o kolejnym, które zostało zaplanowane. 

Radny Ł. Frątczak, jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przekazał, że 
po zakończeniu sesji zaprasza członków Komisji na pierwsze posiedzenie. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przekazał, że większość Komisji po 
sesji odbędzie pierwsze posiedzenia w celu ukonstytuowania się. 

Wiceprzewodniczący P. Jagielski zaapelował, aby posiedzenia Komisji nie 
nachodziły na siebie, aby członkowie więcej niż jednej mogli w nich 
uczestniczyć. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji poprosili członków o pozostanie 
po sesji. 

Dyskusja o sprawach organizacyjnych. 

Pkt 14 
Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między sesjami 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Brak zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
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Pkt 15 
Zamknięcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miasta Zgierza Ł. Wróblewski po wyczerpaniu 
porządku obrad zamknął II sesję Rady Miasta Zgierza IX kadencji. 

Protokołowała: 
Małgorzata Stolińska 
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